



Innovation
that excites

Open up to a world of wonders
in the month of giving



NISSAN ALTIMA
FROM BD **6,995***

NISSAN MAXIMA
FROM BD **8,995***

NISSAN SUNNY
FROM BD **3,995***

***FREE REGISTRATION 3 YEARS SERVICE PACKAGE 5 YEARS EXTENDED WARRANTY**

FREE INSURANCE 1.99% INTEREST RATE 3 MONTHS GRACE PERIOD TRADE-IN OFFERS

*Terms & Conditions Apply. Prices advertised are for 2016MY and are starting prices of some models. Selected models of 2017MY will have insurance, Registration & 3 Year service.
Bank rates and grace periods are subject to approval from banks. Images used are for illustration purposes only and actual vehicle may vary. Extended warranty is applicable on 2017MY only.



**7 SERVICE
LOCATIONS**

Arad : 17 221 555
Exhibition Road : 17 002 222
Sitra : 17 732 732



Innovation
that excites

اكتشف عالماً من الروائع
في شهر العطاء



نيسان التيما
تبدأ * 6,995 د.ب.
من

نيسان مكسيما
تبدأ * 8,995 د.ب.
من

نيسان صني
تبدأ * 3,995 د.ب.
من

***تسجيل مجاني عرض خدمة صيانة لمدة 3 سنوات ضمان ممدد لمدة 5 سنوات**

تأمين مجاني معدل فائدة بمقدار 1.99% يدفع القسط الأول بعد 3 أشهر عروض استبدال السيارات المستعملة

* تطبيق الشروط والأحكام الأسعار المعلنة هي لتوريدات 2016 وهناك أسعار مبدئية لبعض الموديلات. تحقق عروض التأمين، التسجيل و خدمة الصيانة لمدة 3 سنوات على موديلات 2017 مختارة. معدلات الفائدة وموعد دفع أول قسط يخضع إلى موافقة البنك. الصور المستخدمة لغرض العرض فقط وقد تختلف عن شكل السيارة الفعلي. الضمان الممدد يطبق على موديلات 2017 فقط.



**7 مواقع
خدمة**

عراد : 17 221 555
شارع المعارض : 17 002 222
سترة : 17 732 732



Innovation
that excites

Open up to a world of wonders
in the month of giving



NISSAN X-TRAIL
FROM BD **7,995***

NISSAN PATROL
FROM BD **15,995***

***FREE REGISTRATION | 3 YEARS SERVICE PACKAGE | 5 YEARS EXTENDED WARRANTY**
FREE INSURANCE | 1.99% INTEREST RATE | 3 MONTHS GRACE PERIOD | TRADE-IN OFFERS

*Terms & Conditions Apply. Prices advertised are for 2016MY and are starting prices of some models. Selected models of 2017MY will have insurance, Registration & 3 Year service. Bank rates and grace periods are subject to approval from banks. Images used are for illustration purposes only and actual vehicle may vary. Extended warranty is applicable on 2017MY only.



**7 SERVICE
LOCATIONS**

Arad : 17 221 555
Exhibition Road : 17 002 222
Sitra : 17 732 732



Innovation
that excites

اكتشف عالماً من الروائع
في شهر العطاء



نيسان إكس - تريل
تبدأ * **7,995** د.ب.
من

نيسان باترول
تبدأ * **15,995** د.ب.
من

***تسجيل مجاني | عرض خدمة صيانة لمدة 3 سنوات | ضمان ممدد لمدة 5 سنوات**
تأمين مجاني | معدل فائدة بمقدار 1.99% | يدفع القسط الأول بعد 3 أشهر | عروض استبدال السيارات المستعملة

* تطبيق الشروط والأحكام. الأسعار المعلنة هي لموديلات 2016 وهناك أسعار مبدئية لبعض الموديلات. تطبق عروض التأمين، التسجيل و خدمة الصيانة لمدة 3 سنوات على موديلات 2017 مختارة. معدلات الفائدة وموعده دفع أول قسط يخضع إلى موافقة البنك. الصور المستخدمة لغرض العرض فقط وقد تختلف عن شكل السيارة الفعلي. الضمان الممدد يطبق على موديلات 2017 فقط.



**7 مواقع
خدمة**

عراد : 17 221 555
شارع المعارض : 17 002 222
سترة : 17 732 732